
 
 

 

 

Zápis z jednání Správní rady Sdružení Český ráj, z. s.  

konaného dne 20. 5. 2024 v Turnově  

Přítomni dle prezenční listiny:  

prezenční formou: Mgr. Jana Lebedová (město Turnov), Margareta Pospíchalová (JM Schlik 

kontinuum), Jan Kozák (obec Vyskeř), Ing. Martin Bauer (Sundisk, s. r. o), Ing. Tomáš Sábl 

(město Semily), Petr Buchal (město Sobotka), Mgr. Kamila Kabelková (Otevřené zahrady 

Jičínska), Mgr. Josef Šimek (město Lomnice nad Popelkou)  

distanční formou: on-line: Mgr. Ondřej Lochman, PhD. (město Mnichovo Hradiště)  

Omluvili se: Mgr. Ivan Mališ (město Železný Brod), Michal Rezler (obec Malá Skála), Ing. 

Petr Felkner (obec Svijany), Mgr. Alena Stilllerová (město Jičín)  

Hosté: Ing. Jitka Kořínková (ředitelka SČR), Ing. Jiří Lukeš (projektový manažer SČR), 

Michael Pokorný (Koncepto, s. r. o), Petra Holanová (marketingový pracovník SČR)  

 

Program jednání správní rady Sdružení Český ráj: Program jednání  

1.           Výroční zpráva za rok 2023  

2.           Plán činnosti a finanční plán na rok 2024  

3.           Smlouva s LK o výpůjčce majetku Greenway Jizera  

4.           Smlouva o partnerství a vzájemné spolupráci s Geoparkem  

5.           Jednání řádné Valné hromady SČR  

6.  Návrh nové vizuální identity regionu  

7.           Diskuze, další  

Úvod  

Předsedkyně J. Lebedová přivítala přítomné a konstatovala, že počtem 8 zúčastněných je 

správní rada usnášeníschopná.  

 

J. Lebedová seznámila přítomné s programem jednání a vyzvala k případnému doplnění 

programu. Program doplněn nebyl.  

Usnesení č. 1:  Správní rada SČR souhlasí s navrženým programem jednání.  

(hlasování: 8/0/0 – pro/proti/zdržel se)  

 

 



 
 

 

1. Výroční zpráva za rok 2023  

J. Kořínková shrnula obsah Výroční zprávy spolku za rok 2023 a především prezentovala 

Zprávu o hospodaření za rok 2023.  

Prezentovaná výroční zprava obsahuje:  

A. Zpráva o činnosti  

B. Zpráva o hospodaření  

C. Členská základna spolku  

 

Usnesení č. 2:  Správní rada schvaluje Výroční zprávu Sdružení Český ráj za rok 2023.  

(hlasování: 9/0/0 – pro/proti/zdržel se)  

 

2. Plán činnosti a finanční plán na rok 2024  

J. Kořínková představila plán činnosti a finanční plán na rok 2024.  

Správní rada prozatím nenavrhuje navýšení členských příspěvků.  

  

Usnesení č. 3: Správní rada schvaluje Marketingový plán a plán činnosti a finanční plán 

na rok 2024.  

(hlasování: 9/0/0 – pro/proti/zdržel se)  

 

3. Smlouva s LK o výpůjčce majetku Greenway Jizera  

J. Lebedová prezentovala konečnou verzi smlouvy o výpůjčce majetku Greenway Jizera 

v úseku Turnov – Líšný mezi SČR, Krajskou správou silnic Libereckého kraje a Libereckým 

krajem. Smlouva se uzavírá na dobu neurčitou, s výpovědní lhůtou 6 měsíců.  

 

Usnesení č. 4: Správní rada schvaluje uzavření Smlouvy o výpůjčce majetku Greenway 

Jizera v úseku Turnov – Líšný mezi půjčitelem Sdružením Český ráj, z. s., vypůjčitelem 

Krajskou správou silnic Libereckého kraje, příspěvkovou organizací a vedlejším 

účastníkem Libereckým krajem.  

(hlasování: 9/0/0 – pro/proti/zdržel se)  

 

4. Smlouva o partnerství a vzájemné spolupráci s Geoparkem 

J. Lebedová prezentovala smlouvu o partnerství a vzájemné spolupráci mezi SČR a Geopark 

Český ráj o.p.s. Smlouva je sjednána bezúplatně na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 3 

měsíce.  

 

Usnesení č. 5: Správní rada schvaluje Smlouvu o partnerství a vzájemné spolupráci 

s Geoparkem Český ráj o.p.s.  

(hlasování: 9/0/0 – pro/proti/zdržel se)  

 

5. Jednání řádné Valné hromady Český ráj  

Termín jednání řádné Valné hromady byl stanoven na středu 26. 6. 2024 od 14 hodin. Místo 

konání bude upřesněno.  

 

Usnesení č. 6: Správní rada pověřuje J. Kořínkovou svoláním Řádné Valné hromady 

v termínu 26. 6. 2024, od 14 hodin.  

(hlasování: 9/0/0 – pro/proti/zdržel se)  



 
 

 

 

6. Návrh nové vizuální identity regionu  

Michael Pokorný ze společnosti Koncepto, s. r. o prezentoval návrh vizuální identity Českého 

ráje. Popsal vývoj a proces vzniku konečného návrhu ve vztahu k současným trendům a tomu, 

jak má vizuál fungovat prakticky.  

 

Správní rada hlasovala o návrhu per rollam v termínu 2. 5. – 6. 5. 2024.  

Na základě druhého on-line jednání k tématu nové vizuální identity Českého ráje se všichni 

členové správní rady vyjádřili:  

Nové logo destinace  

Jsem PRO/PROTI/ZDRŽUJI se hlasování  

 

Nová vizuální identita regionu prezentovaná v zaslané příloze  

Jsem PRO/PROTI/ZDRŽUJI se hlasování  

 

      

Člen SR  Logo  Vizuální identita  

M. Pospíchalová ANO ANO 

M. Bauer  NE Zdržel se 

I. Mališ NE Zdržel se 

J. Lebedová ANO ANO 

O. Lochman ANO ANO 

M. Rezler ANO ANO 

J. Sabl NE NE 

J. Šimek ANO NE 

P. Felkner ANO ANO 

A. Stillerová ANO ANO 

J. Kozák ANO ANO 

K. Kabelková NE Zdržela se 

P. Buchal  NE Zdržel se 

     

  8xANO 7xANO 

  5xNE 4x Zdržel 

   2xNE 

     

     

    
      

 

 

 

Český ráj tedy získal novou vizuální identitu pro marketingové účely a prezentaci regionu.  

Nová vizuální identita bude prezentována na červnovém jednání valné hromady.  

 

 

 

7. Diskuze, další  



 
 

 

J. Lebedová informovala o jednáních o uzavření pokračující smlouvy se Správou železnic, 

státní organizací. Jedná se o smlouvu o zajištění údržby, oprav a rekonstrukcí lávky v rámci 

etapy D – Cyklostezka Rakousy – Lávka na mostě ČD přes Jizeru. Smlouva se sjednává 

bezúplatně na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 6 měsíců. Povinnosti plynoucí z této 

smlouvy pro SČR budou na základě smlouvy o výpůjčce s Krajskou správou silnic 

Libereckého kraje (viz bod 3) uloženy právě Krajské správě silnic.  

 

 

 

Mgr. Jana Lebedová  

předsedkyně správní rady  

 

 

 

Zapsala: Ing. Jitka Kořínková  

 

 

 


